

高雄/垦丁/台南

5D4N

KAOHSIUNG / KENTING / TAINAN







精简行程

第一天 启程 ズ 高雄 🖨 垦丁(机上用餐/午/-

- ☑ 垦丁国家公园-龙磐公园
- ☑ 船帆石(途经)
- ☑ 鹅銮鼻灯塔(含门票)
- ☑ 看海美术馆(IG打卡)
- ☑ 垦丁大街

第二天 垦丁 🖨 台南

(早/午/晚)

- ✓ 安平出张所(近距离体验与水豚君喂食互动,可自费买牧草)
- ☑ 台江国家公园 (白色水中高脚屋)
- ☑ 安平老街
- ☑ 诚品生活台南

第三天

台南 🖨 高雄

(早/午/-

- ☑ 四草绿色隧道 (含乘船体验)
- ☑ 旗山老街+糖铁故事馆
- ☑ 高雄佛陀纪念馆 (佛光山)
- ☑ 六合夜市

第四天

高雄

(早/午/-

- ☑ 时空之城 亚洲最大3D彩绘
- ☑ KW2栈贰库
- ☑ 高雄大港桥 (全台首座水平旋转桥)
- ☑ SKM Park Outlets 高雄草衙

第五天

高雄 🛪 回程

(早/机上用餐)

☑ 自由活动



✓ 4早餐/4午餐/1晚餐

风味餐:

- ★ 海鲜风味餐
- ★ 正宗台南料理
- ★ VASO弘肉燥饭铺 (米其林必比登推荐)
- ★ 打狗霸小火锅

购物店

✓ 珍珠展示中心

✓ 山地特产中心

观光景点:

高雄

- ◆ 高雄佛陀纪念馆 (佛光山) 是一座融合古今与中外,传统与现代的建筑,具有文化与教育,慧解与修持的功能。该馆的兴建,正是希望透过供奉代表佛陀威德,智慧的身舍利,让人们在礼敬佛陀舍利的同时,能够开发自己清净的佛性。
- ◆ 六合夜市 是位于高雄市新兴区的一个旅游夜市。 它是台湾最受欢迎的夜市之一, 出售各种本地可口美食琳琅满目, 列如: 海鲜、手工艺品、服装、相机、特产等。
- ◆ 旗山老街+糖铁故事馆 是南台湾最具代表性的历史街区之一。保存完整的 仿巴洛克风格街屋、百年糖业与香蕉产业故事,加上人气小吃与冰品,让这 里成为旅人走访高雄不可错过的必游景点。火车站的建筑风格,有人称为拟 洋风建筑,这样的建筑形式是日本建筑留学生带来台湾的建筑形式,融合了 和式、维多利亚式及哥德式风格,造型十分典雅可爱,更是旗山当地最知名 的地标。

台南

- ◆ 安平出张所 (台南全新景点) 这座拥有百年历史的日式老宅曾是日治时期的盐务机构,如今摇身一变成为免费开放的台南亲子景点,不仅能近距离接触超萌的水豚君,还能动手DIY制作多款和「盐」有关的御守商品
- ◆ 四草绿色隧道(含乘船体验) 台南「四草绿色隧道」被誉为「台版亚马逊河」「最梦幻水上隧道」,是喜爱大自然的人不能错过的景点。这里拥有茂密的红树林和丰富湿地生态,搭乘竹筏游览,仿佛置身于亚马逊丛林中,就像1场奇幻的自然冒险。

艮一

- ◆ 星丁鹅銮鼻灯攜 屏东鹅銮鼻公园位于台湾最南端,以纯白色的鹅銮鼻灯塔驰名中外,日据时期就被选为台湾八景之一。 映入眼帘的是椰林大道,真的好美,还可远眺湛蓝大海及大尖石山,辽阔的视野真的是令人感到心旷神怡啊!
- ◆ 看海美术馆 最南端的艺术美术博物馆,馆内有不定期会有艺术展览与悠闲的渔港景色,漫步在看海美术馆无边际天空步道,除了景色梦幻,更能欣赏到静谧的渔港视野、渔船、地景艺术、海景
- ◆ 星丁大街 原本安静的垦丁街,每到了夜晚,则摇身一变,挤满了各式各样的摊贩和观光客,仿佛不夜城般,来到此地,你可以享受各种美味的小吃,或是选购一些垦丁纪念品,又或者挑间你喜欢的酒吧,坐下来喝杯调酒,感受这个地方的热情与活力。



酒店或同级(4晚)

✓ 垦丁- 垦丁长滩休闲饭店或悠活渡假村或同级

x1晚

✓ 台南-富驿时尚酒店或老爷行旅或同级

x1晚

✓ 高雄- 佑煦行旅或FX INN酒店或德立莊酒店或同级

x2晚

免责声明:由于新冠肺炎疫情旅行限制当地/宗教节日,公众假期,天气状况,交通等情况,自然灾害,必要时黄金旅程保留对行程进行适当调整(调整景点游览顺序)以确保行程顺利进行,会或否事先通知。





DEPARTURE 7 KAOHSIUNG 🖨 **KENTING**

(MOB/L/-)

- ☑ Kenting National Park Longpan Park
- ☑ Sail Rock (Pass by)
- ☑ Eluanbi Lighthouse (Ticket Included)
- ☑ Kan Hai Art Museum (IG Spot)
- ☑ Kenting Night Market

KENTING A TAINAN (B/L/D)

- ☑ Anping Salt Office (Get close and feed capybara, grass feed at own expense)
- ☑ Taijiang National Park (White stilt houses)
- ☑ Anping Old Street

TAINAN 🖨 **KAOHSIUNG**

(B/L/-)

- ☑ Sicao Green Tunnel (Boat Ride Experience Included)
- ☑ Qishan Old Street & Sugar Railway Museum
- Kaohsiung Fo Guang Shan Buddha Museum
- ☑ Liuhe Night Market

KAOHSIUNG

(B/L/-)

- ☑ Time and Space City (Asia's Largest 3D Painting)
- ☑ Kaoshiung Port Warehouse No.2 (KW2)
- ☑ Great Harbor Bridge (Taiwan's first horizontal rotating bridge)
- ☑ SKM Park Outlets Kaohsiung Caoya

KAOHSIUNG 7 D5 **DEPARTURE**

(B/MOB)



√ 4 Breakfast / 4 Lunch / 1 Dinner

Special Cuisine:

- Seafood Fusion Cuisine
- ★ Traditional Tainan Feast
- ★ Takoa 1972
- (MICHELIN GUIDE BIB GOURMAND Recommended)

✓ Pearl Exhibition Centre

✓ Aboriginal Local Products

TOURIST ATTRACTIONS:

KAOHSIUNG

- Fo Guang Shan Buddha Museum You will see a 120-metre golden Buddha Amitabha statue with 480 standing Buddha statues, surrounded by flowing water and lush foliage.
- Liuhe Night Market Is a tourist night market in Xinxing District, Kaohsiung, Taiwan. It is one of the most popular night markets in Taiwan where seafood, handicrafts, clothing, cameras are sold.
- Qishan Old Street+ Sugar Railway Museum One of the most representative historical districts in southern Taiwan. It preserves well the Baroque-style arcaded buildings and tells the century-old stories of the sugar and banana industries. Together with its famous local snacks and refreshing desserts, it has become a must-visit attraction for travelers to Kaohsiung. The train station's architecture is known as "pseudo-Western style," a form introduced to Taiwan by Japanese architecture students studying abroad. It blends Japanese, Victorian, and Gothic architectural styles. Elegant and charming, it stands as one of Qishan's most beloved landmarks.

TAINAN

- Anping Salt Office (Tainan's New Attraction) This century-old Japanese-style house was once a salt administration office during the Japanese colonial period, it has been transformed into a free family-friendly attraction in Tainan. Visitors can get up close with adorable capybaras and take part in DIY workshops to create salt-themed charms and souvenirs.
- Sicao Green Tunnel (Boat Ride Experience Included) Known as the "Taiwanese Amazon River" and the "Most Dreamlike Water Tunnel," the Sicao Green Tunnel is a must-visit spot for nature lovers. Surrounded by lush mangroves and rich wetland ecosystems, a bamboo raft ride through the tunnel feels like embarking on a magical jungle adventure.

KENTING

- Eluanbi Lighthouse Pingtung Eluanbi Park is located at the southernmost tip of Taiwan. It is famous both at home and abroad for its pure white Eluanbi Lighthouse. It was selected as one of the eight scenic spots in Taiwan during the Japanese occupation. What comes into view is the Coconut Grove Avenue, which is really beautiful. You can also overlook the blue sea and Dajianshi Mountain in the distance. The vast field of vision is really refreshing
- **Kenting Night Market -** Kenting Street which is usually guiet, transforms every night, crowded with all kinds of vendors and tourists, like a city that never sleeps. When you come here, can enjoy a variety of delicious snacks, or buy some Kenting snacks or souvenirs or choose bar you like, enjoy your drink and feel the enthusiasm and vitality of this place.
- Kan Hai Art Museum Located at Taiwan's southernmost point, this seaside art museum features rotating art exhibitions and a relaxing fishing harbor view. Strolling along its stunning skywalk under the open horizon, visitors can enjoy a dreamy atmosphere while admiring the tranquil harbor, fishing boats, coastal art installations, and the breathtaking ocean scenery.



HOTEL OR SIMILAR (4 NIGHTS)

- ✓ Kenting Long Beach Hotel or YOHO Beach Resort or similar class
- x1 Night ✓ Tainan FX Hotel or The Place Tainan or similar class x1 Night
- ✓ Kaohsiung Hotel Yoshi or FX Inn Hotel or Midtown Richardson Hotel or similar class
- x2 Nights

General Information

·台湾 TAIWAN ·



Agent Collection Fee:

Travel Insurance:

旅行保险:

总数: TOTAL:



Tipping:

签证:

Visa:

GD Partner:

Operated By
ICE HOLIDAYS SDN BHD